
PROTOKÓŁ NR 24/12 
POSIEDZENIA KOMSJI STRATEGII ROZWOJU, PROMOCJI  

I WSPÓŁPRACY Z ZAGRANICĄ SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO  
W DNIU 14 GRUDNIA 2012 ROKU   

 
 
Obrady Komisji prowadził Grzegorz Gałuszka – Przewodniczący Komisji Strategii 
Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie  
z załączonymi listami obecności (załączniki nr 1, 2 do protokołu). 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.00 
 
Radni otrzymali porządek obrad wraz z zaproszeniem na posiedzenie. (załącznik nr 3 do 
protokołu) 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej województwa na 2013 rok. 
2. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
3. Sprawozdanie z realizacji „Priorytetów współpracy zagranicznej Województwa 

Świętokrzyskiego”. 
4. Przygotowanie planu rzeczowo - finansowego Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Kielcach na 2013 rok. 
5. Informacja dotycząca Pakietu Legislacyjnego z zakresu Polityki Spójności na lata 

2014-2020. 
6. Informacja dot. stanu realizacji projektu „Wsparcie dla sieci centrów obsługi 

inwestorów i eksporterów w ramach PO IG Poddziałanie 6.2.1. 
7. Postęp w realizacji projektów RCN-T zlokalizowanych w Podzamczu koło Chęcin. 
8. Informacja o stanie realizacji projektu „Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej- 

województwo świętokrzyskie”. 
9. Przyjęcie planu racy Komisji na I półrocze 2013 roku. 
10. Sprawy różne. 

 
(projekty uchwał oraz sprawozdanie stanowią załącznik do protokołu z XXVI sesji Sejmiku) 
 
Przebieg posiedzenia. 
Do porządku w sprawach różnych wprowadzony został punkt: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia przez Województwo Świętokrzyskie 
dodatkowego wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Spółki Świętokrzyskie Centrum Innowacji i Transferu Technologii Sp. z o.o. 
 
Ad. 1 i 2. 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały budżetowej województwa na 2013 rok. 
2. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 
Maria Fidzińska-Dziurzyńska – Skarbnik Województwa pokrótce przedstawiła temat 
zgodnie z załączonym materiałem. (zał. 8) 
Nie było głosów w dyskusji. 
 
Projekt uchwały budżetowej województwa na 2013 rok został przyjęty pozytywnie przy 5 
głosach za i 1 wstrzymującym. 
Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej został przyjęty pozytywnie przy 4 głosach za i 2 
wstrzymujących. (opinie stanowią zał. 4 i 5) 



Ad. 3. 
Sprawozdanie z realizacji „Priorytetów współpracy zagranicznej Województwa 
Świętokrzyskiego”. 
 
Ewa Kapel-Śniowska – Zastępca Dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, 
Sportu i Turystyki krótko zreferowała temat, poprosiła o ewentualne pytania.  
 
W dyskusji uczestniczyli: Mieczysław Gębski, Ewa Kapel-Śniowska. 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie pozytywnie. (zał. 6) 
 
Ad. 4. 
Przygotowanie planu rzeczowo - finansowego Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Kielcach na 2013 rok.(zał. 9) 
 
Damian Urbanowski – Dyrektor Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich  
w Kielcach zreferował temat zgodnie z załączonym materiałem. 
Nie było głosów w dyskusji. 
 
Ad. 5. 
Informacja dotycząca Pakietu Legislacyjnego z zakresu Polityki Spójności na lata 2014-2020. 
(zał. 10) 
 
Tomasz Janusz - Kierownik Oddziału Zarządzania Regionalnym Programem 
Operacyjnym Departamentu Polityki Regionalnej zreferował temat zgodnie z załączonym 
materiałem. Nie było głosów w dyskusji. 
 
Ad. 6. 
Informacja dot. stanu realizacji projektu „Wsparcie dla sieci centrów obsługi inwestorów  
i eksporterów w ramach PO IG Poddziałanie 6.2.1. (zał. 11) 
 
Tomasz Janusz - Kierownik Oddziału Zarządzania Regionalnym Programem 
Operacyjnym Departamentu Polityki Regionalnej zreferował temat zgodnie z załączonym 
materiałem. Nie było głosów w dyskusji. 
 
Ad. 7. 
Postęp w realizacji projektów RCN-T zlokalizowanych w Podzamczu koło Chęcin. (zał. 12) 
 
Marcin Perz – Dyrektor Regionalnego Centrum Naukowo – Technologicznego pokrótce 
omówił temat. 
 
Przewodniczący Komisji podkreślił, że był ostatnio w Podzamczu, miał okazję zwiedzać 
RCNT i jest pełen uznania. Chciałby któreś kolejne posiedzenie zorganizować właśnie tam. 
 
Ad. 8. 
Informacja o stanie realizacji projektu „Sieć szerokopasmowa Polski Wschodniej- 
województwo świętokrzyskie”.(zał. 13) 
 
Arkadiusz Bąk – Zastępca Dyrektora Biura Społeczeństwa Informacyjnego zreferował 
temat zgodnie z załączonym materiałem. 
 
W dyskusji uczestniczyli: Mieczysław Gębski, Mieczysław Sas, Lech Janiszewski, 
Włodzimierz Stępień. 
 
 



Ad. 9. 
Przyjęcie planu racy Komisji na I półrocze 2013 roku.(zał. 14) 
 
Przewodniczący Komisji przedstawił propozycję planu pracy Komisji. 
 
Mieczysław Gębski – Zastępca Przewodniczącego Komisji chciałby dodać do planu 
temat na marzec: Stworzenie strategii planów przewozów pasażerskich w skali województwa 
z uwzględnieniem samorządów lokalnych. 
 
Propozycja została zaakceptowana. 
Plan pracy Komisji na I półrocze 2013 roku został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 10. 
Sprawy różne. 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia przez Województwo Świętokrzyskie 
dodatkowego wkładu pieniężnego i objęcia dodatkowych udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Spółki Świętokrzyskie Centrum Innowacji i Transferu Technologii Sp. z o.o. 
 
Projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem zreferował Tomasz Janusz - Kierownik 
Oddziału Zarządzania Regionalnym Programem Operacyjnym Departamentu Polityki 
Regionalnej.  
 
W dyskusji uczestniczyli: Włodzimierz Stępień, Mieczysław Gębski, Piotr Żołądek, Lech 
Janiszewski. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. (zał. 7) 
 
Następnie Przewodniczący Komisji zapoznał Radnych z treścią wniosku do Marszałka 
Województwa ws. jakości zdjęć oraz wartości merytorycznej tekstu w Świętokrzyskim 
Informatorze Samorządowym „Nasz Region”. (zał. 15) 
Przedstawił również treść Rezolucji Nr 20/12 Sejmiku Województwa Małopolskiego ws. 
Powszechnej dostępności sieci telefonii komórkowej na obszarze Woj. Małopolskiego.  
(zał. 16).  
Na koniec Przewodniczący zapoznał Komisję z prośbą Zarządu Powiatu Włoszczowskiego  
o zabezpieczenie w budżecie ŚZDW środków na realizację inwestycji drogowej na drodze 
wojewódzkiej nr 742. O ustosunkowanie się do pisma został poproszony Dyrektor ŚZDW 
Damian Urbanowski. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.00 
 
Protokół sporządziła 
Daria Biskup-Kozik 
 
 
 

Przewodniczący Komisji  
 

                Grzegorz Gałuszka 
 
 
 
 
 
 


